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OR-BRZ.0002.20.2020.AM 

 

PROTOKÓŁ  NR XX/20 

Z  XX SESJI  RADY  POWIATU  W  KOSZALINIE 

z dnia 30 kwietnia 2020 r.  

 

1. Otwarcie obrad. 

 

W siedzibie Starostwa Powiatowego w Koszalinie ul. Racławicka 13, w sali 

konferencyjnej nr 409 o godzinie 1100 Przewodniczący Rady Zbigniew 

Tomasz Grabarek otworzył sesję słowami: „Otwieram obrady XX sesji 

Rady Powiatu w Koszalinie”. Ww. dodał, że sesja odbywa się 

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość, czyli w tzw. 

zdalnym trybie obradowania, zgodnie z art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 

2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw.  

 

2. Stwierdzenie kworum. 

W celu ustalenia kworum Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz 

Grabarek odczytał w kolejności alfabetycznej listę obecności a każdego  

z  radnych poprosił o potwierdzenie swojej obecności poprzez wskazanie 

swojego nazwiska i dodanie „obecny/obecna”.   

Następnie Ww. stwierdził, że w obradach uczestniczy 19 radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 19 radnych stanowi  
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kworum i oznacza, że Rada posiada zdolność do podejmowania 

prawomocnych uchwał w sprawach objętych porządkiem obrad.    

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.  

 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że 

Rada otrzymała porządek obrad XX sesji Rady Powiatu w Koszalinie wraz 

z projektami uchwał. Następnie zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy 

są  uwagi do proponowanego porządku obrad. Żadnych uwag ani też 

zmian nie wniesiono.  

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad.  

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przedstawienie porządku obrad.  

4. Przyjęcie protokołu z  XIX sesji Rady Powiatu z dnia 27 lutego  

2020 r.      

5. Sprawozdanie Starosty z działania  Zarządu w okresie między 

sesjami. 

6. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady powierzonych do 

wykonania Zarządowi z XIX sesji. 

7. Informacja z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego w  2019 roku. 

8. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy  

w Koszalinie w 2019 r. 
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9. Informacja w zakresie nabywania i zbywania nieruchomości oraz ich 

obciążania ograniczonymi prawami rzeczowymi wg stanu na dzień 

31 grudnia 2019 r. 

10. Sprawozdanie z realizacji ”Rocznego programu współpracy 

Powiatu Koszalińskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2019”. 

11. Sprawozdanie Samorządowego Centrum Kultury w Sarbinowie  

z wykonania planu finansowego za 2019 r.   

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Komendanta 

Miejskiego Policji w Koszalinie oraz informacji Komendanta 

Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Koszalinie  

i Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Koszalinie 

za 2019 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Koszalinie za 2019 r.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Koszalińskiego.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji w 2020 roku na  

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się 

w gminnej ewidencji zabytków, położonych lub znajdujących się na 

terenie powiatu koszalińskiego. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych 
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i podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przeznaczonych na ich realizację na rok 2020. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu nieruchomości stanowiącej własność powiatu 

koszalińskiego. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie niedochodzenia należności z tytułu 

rekompensaty za koszty odzyskania należności o charakterze 

cywilnoprawnym przypadających Powiatowi Koszalińskiemu i jego 

jednostkom organizacyjnym.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 

2020 rok. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koszalińskiego 

na lata 2020-2028. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu  

w Koszalinie w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Koszalińskiego 

na rok 2020.  

  22.  Zapytania i interpelacje radnych. 

  23.  Sprawy organizacyjne. 

  24. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

25. Wnioski i oświadczenia radnych.  

26. Zamknięcie obrad.   

 

4. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Powiatu z dnia 27 lutego  

2020 r.   

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek  poinformował, że  

protokół z XIX sesji był przesłany wszystkim radnym w materiałach na 
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sesję.   Następnie zwrócił się z do radnych z zapytaniem, czy są uwagi do 

protokołu? Rada nie wniosła uwag.   

 

Przewodniczący Rady poinformował, że podczas sesji głosowania nad 

projektami uchwał będą miały charakter głosowania jawnego imiennego, 

czyli radny po wywołaniu jego nazwiska informuje czy jest „za”, „przeciw”, 

czy „wstrzymuje się” od głosu. Następnie Przewodniczący Rady 

przeprowadził procedurę głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło 19. radnych. 

Wynik głosowania: 

za – 19 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

Protokół Nr XIX/20 z XIX sesji Rady Powiatu w Koszalinie z dnia   

27 lutego 2020 r. został przyjęty przez Radę jednogłośnie.  

Wyniki głosowania stanowią załącznik Nr 2 do protokołu.  

 

5. Sprawozdanie Starosty z działania Zarządu w okresie między 

sesjami.  

Rada Powiatu w Koszalinie, bez uwag, przyjęła sprawozdanie Starosty  

z działania Zarządu w okresie między sesjami. Ww. sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 
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6. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady powierzonych 

do wykonania Zarządowi z XIX sesji. 

Rada Powiatu w Koszalinie bez uwag przyjęła sprawozdanie Starosty  

z wykonania uchwał Rady powierzonych do wykonania Zarządowi z XIX 

sesji. Ww.  sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

7. Informacja z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego w 2019 r.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że   

Komisja ds. Infrastruktury, Rozwoju i Rolnictwa wydała pozytywną opinię 

do ww. informacji.   

 

Rada Powiatu w Koszalinie bez uwag przyjęła informację z działalności 

Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w 2019 r. stanowiącą 

załącznik nr 5 do protokołu.     

 

8. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy  

w Koszalinie w 2019 r.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że  

Komisja ds. Społecznych wydała pozytywną opinię do ww. sprawozdania.     

 

Rada Powiatu w Koszalinie bez uwag przyjęła sprawozdanie z działalności 

Powiatowego Urzędu Pracy w Koszalinie za rok 2019, stanowiące  

załącznik nr 6 do protokołu.   
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9. Informacja w zakresie nabywania i zbywania nieruchomości oraz 

ich obciążania ograniczonymi prawami rzeczowymi wg stanu na 

dzień 31 grudnia 2019 r.  

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że 

Komisja ds. Infrastruktury, Rozwoju i Rolnictwa wydała do ww. informacji 

pozytywną opinię, a następnie zwrócił się do radnych, czy są do niej uwagi 

lub zapytania? 

 

Rada Powiatu w Koszalinie przyjęła informację w zakresie nabywania 

i zbywania nieruchomości oraz ich obciążania ograniczonymi prawami 

rzeczowymi wg stanu na dzień 31 grudnia 2019 r., nie wnosząc do niej 

żadnych uwag. Ww. informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu.     

 

10. Sprawozdanie z realizacji „Rocznego programu współpracy 

Powiatu Koszalińskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2019” 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że  ww. 

sprawozdanie było przedmiotem posiedzenia Komisja ds. Infrastruktury, 

Rozwoju i Rolnictwa, która wydała do niego pozytywną opinię. Następnie 

zwrócił się do radnych, czy są uwagi lub pytania w tej sprawie? 

 

Rada Powiatu w Koszalinie bez uwag przyjęła sprawozdanie  

z realizacji „Rocznego programu współpracy Powiatu Koszalińskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2019”, stanowiące załącznik  

nr 8 do protokołu.     
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11. Sprawozdanie Samorządowego Centrum Kultury w Sarbinowie  

z wykonania planu finansowego za 2019 r.  

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że   

Komisja ds. Budżetu wydała do ww. sprawozdania pozytywną opinię. 

Następnie zwrócił się do radnych, czy są uwagi lub pytania w tej sprawie? 

 

Rada Powiatu w Koszalinie, bez uwag, przyjęła sprawozdanie 

Samorządowego Centrum Kultury w Sarbinowie z wykonania planu 

finansowego za 2019 r., stanowiące  załącznik nr 9 do protokołu.     

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 

Komendanta Miejskiego Policji w Koszalinie oraz informacji 

Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej  

w Koszalinie i Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego w Koszalinie za 2019 rok 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że radni  

w materiałach na sesję otrzymali projekt ww. uchwały. Dodał, że był on 

przedmiotem posiedzenia Komisji ds. Społecznych, która wydała  

pozytywną opinię w tej sprawie. Następnie poprosił Zastępcę Komendanta 

Miejskiej Policji w Koszalinie komisarza Marcina Pilarczyka o krótką 

informację na temat porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie 

Powiatu Koszalińskiego w roku 2019.  

 

Zastępca Komendanta Miejskiej Policji w Koszalinie Marcin Pilarczyk    

poinformował, że Rada otrzymała szczegółowe sprawozdanie na temat 

porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Powiatu 

Koszalińskiego w roku 2019  i wobec powyższego chciałby jedynie 



str. 9 
 

podsumować pracę Policji, którą ocenia dobrze. Następnie Ww.  

podziękował Staroście, Radnym Rady Powiatu oraz Burmistrzowi 

Sianowa, Mielna i Bobolic za ubiegłoroczne dofinansowanie, dzięki 

któremu było możliwe zakupienie samochodów i specjalistycznego 

umundurowania dla grupy szturmowej oraz zakwaterowanie  

i wyżywienie policjantów w czasie letniego sezonu.  

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek zwrócił się do radnych, 

czy są pytania do Komendanta? 

  

Radny Marek Paweł Gil poprosił o informację jak wyglądają przygotowania 

do sezonu letniego w pasie nadmorskim?   

Zastępca Komendanta Miejskiej Policji w Koszalinie Marcin Pilarczyk 

poinformował, że: 

1) przygotowania do sezonu przebiegają podobnie jak w latach 

poprzednich i są również uzależnione od pomocy samorządu 

mieleńskiego; 

2) w przypadku otrzymania środków pomocowych na poziomie lat 

ubiegłych, to sezon będzie podobnie zabezpieczony przez 

Komendę Miejską Policji oraz Komendę Wojewódzką w Szczecinie; 

3) niestety do ostatniej chwili nie jest możliwe przewidzenie co tak 

naprawdę przyniesie sezon.    

  

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poprosił Komendanta 

Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Koszalinie Mirosława Pendera 

o przedstawienie informacji o stanie bezpieczeństwa Powiatu 

Koszalińskiego w zakresie ochrony przeciwpożarowej w 2019 r.  
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Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej w Koszalinie Mirosław 

Pender poinformował, że:  

1) Rada otrzymała obszerne sprawozdanie, w którym przedstawiono 

stan bezpieczeństwa w zakresie ochrony przeciwpożarowej  

w 2019 r., które pokazuje pracę strażaków zarówno w jednostkach 

Ochotniczej Straży Pożarnej, jak i Państwowej Straży Pożarnej; 

2) rok 2019 był rokiem trudnym, ale działalność Straży zarówno  

w zakresie prewencyjnym, jak i operacyjnym ocenia pozytywnie; 

3) dziękuje Staroście i Radzie Powiatu za udzieloną pomoc w każdym 

wymiarze i obszarze, która znacząco wpłynęła na poprawę stanu 

bezpieczeństwa mieszkańców Powiatu.  

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek zwrócił się do radnych, 

czy są pytania do Komendanta? 

 

Radny Ryszard Sobczyński podziękował Komendantowi za 

przygotowanie szczegółowego sprawozdania oraz życzył szczęścia  

i owocnej pracy strażakom. Jednocześnie poprosił o Komendanta  

o przedstawienie ewentualnych problemów z jakimi Straż boryka się  

w chwili obecnej.  

 

Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej w Koszalinie Mirosław 

Pender poinformował, że istotnym zadaniem do realizacji jest:  

1) kontynuacja inwestycji pod nazwą „Budowa Jednostki Ratowniczo – 

Gaśniczej Nr 1 w Koszalinie”; 

2) termomodernizacja obiektów przy ul. Strażackiej. Od 2 lat na ten cel 

są zapewnione środki z Narodowego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w wysokości 

2.000.000 zł. By uzyskać tę kwotę niezbędne jest zgromadzenie 
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wkładu własnego. W tej sprawie prowadzone są rozmowy  

z Komendantem Głównym PSP oraz Wojewódzkim Funduszem 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, który być może udzieli 

wsparcia na realizację tego zadania. W przypadku zgromadzenia 

środków na wkład własny to zadanie to winno zostać zakończone  

w 2021 r.     

3) doposażenie, w odpowiedni sprzęt ochrony osobistej, Komendy 

Miejskiej PSP oraz jednostek OSP, w związku z panującą epidemią 

COVID – 19. Ww. dodał, że obecne zabezpieczenie w tym zakresie 

może ocenić jako dostateczne. Nie mniej jednak czynione są 

starania, by pozyskać więcej sprzętu w tym zakresie.  

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek podziękował 

Komendantowi za wystąpienie. Następnie Ww. poinformował, że: 

1) do omówienia pozostała informacja Państwowego Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego o stanie bezpieczeństwa sanitarnego 

powiatu koszalińskiego za rok 2019. Jednakże z uwagi na fakt, iż 

Pani Inspektor jest na zwolnieniu lekarskim oraz panującą epidemię, 

z którą wiążą się liczne dodatkowe obowiązki pracowników Inspekcji 

postanowił nie angażować ich do udziału w sesji, zwłaszcza, że 

sprawozdanie wyczerpująco przedstawia ww. tematykę;  

2) wobec powyższej sytuacji ustalił, że ewentualne pytania radnych 

zostaną przesłane do Powiatowej Stacji Sanitarno – 

Epidemiologicznej w Koszalinie; 

3) poprosił również o bieżące dane związane z zachorowalnością na 

COVID – 19 na terenie Powiatu Koszalińskiego, które w dniu sesji 

zostały dołączone radnym do materiałów. 
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Rada Powiatu w Koszalinie nie wniosła uwag do projektu ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady przeprowadził procedurę głosowania jawnego 

imiennego.   

   W głosowaniu udział wzięło 19. radnych. 

Wyniki głosowania: 

za – 19 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 

nie głosowało – 0. 

 

Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie podjęła uchwałę  

Nr XX/152/20 z dnia 30 kwietnia 2020 r. w sprawie  przyjęcia 

sprawozdania Komendanta Miejskiego Policji w Koszalinie oraz informacji 

Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Koszalinie  

i Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Koszalinie za 

2019 rok. Ww. uchwała wraz ze sprawozdaniem, informacjami oraz 

wynikiem głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

  

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Koszalinie za  

2019 r.  

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że  

w materiałach na sesję radni otrzymali projekt uchwały, jak również, że był 
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on przedmiotem posiedzenia Komisji ds. Infrastruktury, Rozwoju  

i Rolnictwa, która wydała  pozytywną  opinię w tej sprawie. Następnie 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych, czy są uwagi lub zapytania 

do projektu uchwały.  

Radny Marek Paweł Gil poprosił o udzielenie odpowiedzi na pytania, czy: 

1) zaplanowane na 2020 r. inwestycje będą zrealizowane bez żadnych 

problemów? 

2) droga w Mielnie, która jest na końcowym etapie realizacji zostanie 

zakończona w terminie? 

Starosta Koszaliński Marian Stanisław Hermanowicz wyjaśnił, że  

jeżeli chodzi o drogę w Mielnie, to wykonawca poprosił o wydłużenie 

terminu jedynie o dwa tygodnie. Natomiast co do pozostałych inwestycji 

zagrożeń nie ma. Ww. dodał, że prawdopodobnie, po decyzji Wojewody 

Zachodniopomorskiego, odcinek drogi  Grzybnica – Dargiń – Świelino 

zostanie zmniejszony o 600 m, ale nie oznacza to, że nie będzie 

realizowany.   

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek przeprowadził  

procedurę głosowania jawnego imiennego.           

   W głosowaniu udział wzięło 19. radnych. 

Wyniki głosowania: 

za – 19 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 

nie głosowało - 0 
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Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie podjęła uchwałę  

Nr XX/153/20 z dnia 30 kwietnia 2020 r. w sprawie  przyjęcia 

sprawozdania z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Koszalinie za 

2019 r. Ww. uchwała wraz z wynikiem głosowania stanowi załącznik  

nr 11 do protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Koszalińskiego.  

  

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że  

projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji ds. Społecznych. 

Komisja wydała  pozytywną opinię w tej sprawie.   

 

Rada Powiatu nie wniosła uwag do projektu ww. uchwały.   

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek przeprowadził  

procedurę głosowania jawnego imiennego.           

   W głosowaniu udział wzięło 19. radnych. 

Wyniki głosowania: 

za – 19 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 

nie głosowało - 0 

Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie podjęła uchwałę  

Nr XX/154/20 z dnia 30 kwietnia 2020 r. w sprawie rozkładu godzin pracy 
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aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Koszalińskiego. Ww. uchwała 

wraz z wynikiem głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

  

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji w 2020 roku na  

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych 

lub znajdujących się na terenie powiatu koszalińskiego 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że  

projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji ds. Infrastruktury, 

Rozwoju i Rolnictwa oraz Komisji ds. Budżetu. Komisje wydały  pozytywną 

opinię w tej sprawie.   

 

Rada Powiatu nie wniosła uwag do projektu ww. uchwały.   

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek przeprowadził  

procedurę głosowania jawnego imiennego.           

   W głosowaniu udział wzięło 19. radnych. 

Wyniki głosowania: 

za – 19 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 

nie głosowało - 0 

Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie podjęła uchwałę  

Nr XX/155/20 z dnia 30 kwietnia 2020 r. w sprawie  udzielenia dotacji  
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w 2020 roku na  prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych lub 

znajdujących się na terenie powiatu koszalińskiego. Ww. uchwała wraz  

z wynikiem głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

  

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych 

i podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przeznaczonych na ich realizację na rok 

2020 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że  

projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji ds. Społecznych 

oraz Komisji ds. Budżetu. Komisje wydały  pozytywną opinię w tej sprawie.   

 

Rada Powiatu nie wniosła uwag do projektu ww. uchwały.   

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek przeprowadził  

procedurę głosowania jawnego imiennego.           

   W głosowaniu udział wzięło 19. radnych. 

Wyniki głosowania: 

za – 19 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 

nie głosowało - 0 
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Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie podjęła uchwałę  

Nr XX/156/20 z dnia 30 kwietnia 2020 r. w sprawie określenia zadań  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych  

i podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przeznaczonych na ich realizację na rok 2020. Ww. 

uchwała wraz z wynikiem głosowania stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu nieruchomości stanowiącej własność 

powiatu koszalińskiego 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że  

projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji ds. Infrastruktury, 

Rozwoju i Rolnictwa. Komisja wydała  pozytywną opinię w tej sprawie.  

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych, czy są uwagi lub 

zapytania do projektu uchwały.  

 

Radny Dariusz Mirosław Kalinowski poprosił o informację o jaką roczną 

kwotę najmu chodzi?   

 

Wicestarosta Koszaliński Tomasz Tesmer wyjaśnił, że tegoroczna stawka 

została określona na podstawie uchwały Rady z 2009 r. i wynosiła  

11.070 zł. Na wniosek Dyrektora Wojewódzkiej Stacji Pogotowia 

Ratunkowego w Szczecinie Zarząd Powiatu podjął decyzję o obniżeniu 

stawki do wysokości z roku 2017, tj. do kwoty ok. 9.800 zł brutto 

miesięcznie.  
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Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek przeprowadził  

procedurę głosowania jawnego imiennego.           

   W głosowaniu udział wzięło 19. radnych. 

Wyniki głosowania: 

za – 18 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 1 

nie głosowało - 0 

Rada Powiatu w Koszalinie podjęła uchwałę Nr XX/157/20 z dnia  

30 kwietnia 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu nieruchomości stanowiącej własność powiatu 

koszalińskiego. Ww. uchwała wraz z wynikiem głosowania stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie niedochodzenia należności  

z tytułu rekompensaty za koszty odzyskania należności  

o charakterze cywilnoprawnym przypadających Powiatowi 

Koszalińskiemu i jego jednostkom organizacyjnym.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że  

projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji ds. Budżetu. Komisja 

wydała  pozytywną opinię w tej sprawie. Następnie Przewodniczący Rady 

zwrócił się do radnych, czy są uwagi lub zapytania do projektu uchwały.  

Radny Dariusz Mirosław Kalinowski poprosił o wyjaśnienie o jakie 

należności chodzi? 



str. 19 
 

Skarbnik Powiatu Agnieszka Kowalska wyjaśniła, że projekt uchwały 

dotyczy możliwości wynikającej z art. 59a ustawy o finansach 

publicznych, o niedochodzeniu należności o charakterze cywilnoprawnym 

przypadających jednostce samorządu terytorialnego lub jej jednostkom 

organizacyjnym z tytułu rekompensaty, o której mowa w ustawie 

o przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom w transakcjach handlowych,  

jeżeli jej kwota jest równa świadczeniu pieniężnemu w rozumieniu tej 

ustawy albo większa od tego świadczenia. Ww. dodała, że za podjęciem 

uchwały o niedochodzeniu ww. należności przemawia fakt, iż zdarzają się 

sytuacje, gdy rekompensata jest równa albo większa od należności 

głównej. W takich przypadkach żądanie rekompensaty postrzegane jest 

jako zbyt restrykcyjne. Poza tym dochodzenie małych kwotowo należności 

może okazać się nieracjonalne, w szczególności w sytuacji gdy koszty 

postępowania przekraczają dochodzone kwoty.   

 

Radny Henryk Kuriata poprosił o wyjaśnienie, czy ta opłata manipulacyjna 

byłaby po stronie dochodów Powiatu?  

Skarbnik Powiatu Agnieszka Kowalska wyjaśniła, że tak.  

Radny Dariusz Mirosław Kalinowski poprosił o informację ile jest takich 

przypadków w powiecie? 

Skarbnik Powiatu Agnieszka Kowalska poinformowała, że w chwili 

obecnej takich przypadków nie ma. Uchwała została przygotowana na 

przyszłość.   

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek przeprowadził  

procedurę głosowania jawnego imiennego.           
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 W głosowaniu udział wzięło 19. radnych. 

Wyniki głosowania: 

za – 18 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 1 

nie głosowało - 0 

 

Rada Powiatu w Koszalinie podjęła uchwałę Nr XX/158/20 z dnia  

30 kwietnia 2020 r. w sprawie niedochodzenia należności z tytułu 

rekompensaty za koszty odzyskania należności o charakterze 

cywilnoprawnym przypadających Powiatowi Koszalińskiemu i jego 

jednostkom organizacyjnym.   Ww. uchwała wraz z wynikiem głosowania 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 

2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że   

Komisja ds. Budżetu wydała pozytywną opinię do projektu uchwały  

w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2020 r. Następnie zwrócił się do 

radnych, czy są uwagi lub zapytania do projektu uchwały. 

 

Radny Marek Paweł Gil poprosił o wyjaśnienie czy dobrze rozumie, że 

zmniejszana jest kwota z drogi w Bobolicach i jednocześnie zwiększana 

dla drogi Bielice – Parnowo? 
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Skarbnik Powiatu Agnieszka Kowalska poinformowała, że tak. Ww. 

dodała, że zmniejszenie jest spowodowane skróceniem odcinka drogi  

o 600 m, w ślad za tym Wojewoda zmniejszył dofinansowanie. Ogólnie 

kwota inwestycji zmniejszy się o 505.000 zł, czyli o 252.000 zł 

dofinansowania. Natomiast jeżeli chodzi o tę drugą drogę to została ona 

w kwietniu zakwalifikowana do realizacji w ramach Funduszu Dróg 

Samorządowych. Stąd też niezbędne jest wprowadzenie tego 

dofinansowania do budżetu, jak również dofinansowania w formie dotacji 

z gminy Biesiekierz. 

 

Radny Marek Paweł Gil poprosił o informację w jakiej wysokości jest  

dofinansowanie gminy Biesiekierz?  

 

Skarbnik Powiatu Agnieszka Kowalska poinformowała, że koszt drogi jest 

określony na 2 lata i wynosi 4.220.000 zł, z czego 50% wynosi dotacja  

i po 25% to udział Powiatu Koszalińskiego i Gminy Biesiekierz.   

 

Radny Marek Paweł Gil: „To czy w takim razie tej drogi nie mieliśmy  

w budżecie, że teraz robimy zwiększenie?”  

 

Skarbnik Powiatu Agnieszka Kowalska wyjaśniła, że droga była wpisana  

i wpisany był również wkład własny Powiatu. Ww. dodała, że nie można 

było wprowadzić wcześniej dofinansowania, bo decyzja w tej sprawie  

została podjęta dopiero w kwietniu. Zwiększenie dotyczy dofinansowania 

Wojewody w wysokości 284.000 zł i dofinansowania gminy Biesiekierz.  

 

Starosta Koszaliński Marian Stanisław Hermanowicz dodał, że dzisiejsza 

decyzja Rady umożliwi Zarządowi Powiatu niezwłoczne wszczęcie 

procedury o udzielenie zamówienia publicznego.  
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Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek przeprowadził  

procedurę głosowania jawnego imiennego.           

   W głosowaniu udział wzięło 19. radnych. 

Wyniki głosowania: 

za – 19 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 

nie głosowało - 0 

Rada Powiatu w Koszalinie podjęła uchwałę Nr XX/159/20 z dnia  

30 kwietnia 2020 r. w sprawie  zmian w budżecie Powiatu na 2020 rok. 

Ww. uchwała wraz z wynikiem głosowania stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu. 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Koszalińskiego na lata 2020 - 2028 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że  

w materiałach na sesję radni otrzymali projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Koszalińskiego na lata 2020 – 2028, którą Komisja ds. Budżetu 

zaopiniowała pozytywnie. Następnie zwrócił się do radnych, czy są uwagi 

lub pytania w tej sprawie?  Uwag ani pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek przeprowadził  

procedurę głosowania jawnego imiennego.           
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   W głosowaniu udział wzięło 19. radnych. 

Wyniki głosowania: 

za – 19 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0, 

nie głosowało – 0. 

Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie podjęła uchwałę  

Nr XX/160/20 z dnia 30 kwietnia 2020 r. w sprawie  zmiany uchwały 

w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Koszalińskiego na lata 2020 - 2028. Ww. uchwała wraz z wynikiem 

głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu  

w Koszalinie w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Koszalińskiego na rok 2020. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że 

również ten projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji  

ds. Budżetu, która wydała pozytywną opinię w tej sprawie. Następnie 

zwrócił się do radnych, czy są uwagi lub pytania do projektu tej uchwały?  

Uwag ani pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek przeprowadził  

procedurę głosowania jawnego imiennego.           

   W głosowaniu udział wzięło 19. radnych. 
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Wyniki głosowania: 

za – 19 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0, 

nie głosowało – 0. 

Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie podjęła uchwałę  

Nr XX/161/20 z dnia 30 kwietnia 2020 r. w sprawie zmiany uchwały Rady 

Powiatu w Koszalinie w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Koszalińskiego na rok 2020. Ww. uchwała wraz z wynikiem głosowania 

stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

23. Zapytania i interpelacje radnych.  

 

Przewodniczący Rady przypomniał, że interpelacje i zapytania radny 

kieruje na piśmie do Starosty za pośrednictwem Przewodniczącego Rady.   

Ww. dodał, że wpłynęła wspólna interpelacja Radnego Dariusza 

Kalinowskiego i Radnego Wiesława Lebiody w sprawie pisma Burmistrza 

Polanowa dotyczącego pozbawienia niektórych dróg kategorii dróg 

powiatowych i nadania im kategorii dróg gminnych w związku z uchwałą 

Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego z dnia 12 marca 2020 r.  

o pozbawieniu kategorii wymienionych w uchwale odcinków dróg 

wojewódzkich. Ponadto Przewodniczący Rady dodał, że kwestia ta będzie 

z pewnością przedmiotem posiedzenia Zarządu Powiatu a odpowiedź na 

zgłoszoną interpelację zostanie udzielona, zgodnie z § 55 ust. 5 Statutu 

Powiatu, na piśmie. Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do 

radnych, czy mają  jeszcze jakieś zapytania i interpelacje? 
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Radny Marek Paweł Gil złożył zapytanie:  

1) czy w przypadku Gminy Mielno zapadła już decyzja dotycząca 

pozbawienia niektórych dróg kategorii dróg powiatowych i nadania im 

kategorii dróg gminnych w związku z uchwałą Sejmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego z dnia 12 marca 2020 r. o pozbawieniu 

kategorii wymienionych w uchwale odcinków dróg wojewódzkich? 

 

2) jak przedstawia się sytuacja w domach pomocy społecznej 

działających na terenie Powiatu w dobie panującej pandemii? 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że 

odpowiedź na zgłoszone zapytania zostaną udzielone na piśmie. Ww. 

nadmienił, że sytuacja w domach pomocy społecznej Powiatu jest dobra, 

nie występują żadne ogniska zakażeń, do placówek nie są przyjmowani 

nowi pensjonariusze, jak również że placówki są wyposażone w sprzęt 

ochrony osobistej.    

 

Radny Ryszard Sobczyński zwrócił się z zapytaniem, czy byłoby możliwe 

zaproszenie na kolejną sesję Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego w Koszalinie celem przedstawienia aktualnej sytuacji 

epidemiologicznej na terenie Powiatu Koszalińskiego oraz w Szpitalu 

Wojewódzkim w Koszalinie.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że nie widzi problemu, by na kolejną 

sesję zaprosić Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego  

w Koszalinie.  
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24. Sprawy organizacyjne.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek:   

1) przypomniał o konieczności złożenia oświadczenia 

majątkowego. Ww. dodał, że w związku z panującą epidemią 

termin składania oświadczeń uległ przedłużeniu do 31 maja  

2020 r. Oświadczenia należy złożyć w 2 egzemplarzach wraz  

z PIT.  

2) poinformował, że następna sesja, zgodnie z planem pracy Rady, 

odbędzie się w czerwcu.  

 

25. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i postulaty radnych. 

 Przewodniczący Rady poinformował, że odpowiedzi na interpelację  

i zapytania zostaną udzielona na piśmie. 

 

26. Wnioski i oświadczenia radnych. 

Radny Dariusz Mirosław Kalinowski, jako Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej, nadmienił, że w związku z panującą epidemią Covid-19 

w trosce o dobro podopiecznych i pracowników, a w szczególności  

potrzebą ograniczenia kontaktów z osobami przebywającymi w domach 

pomocy społecznej i wprowadzonym w tych placówkach reżimem 

sanitarnym Komisja Rewizyjna uznała, że prowadzenie kontroli w Domu 

Pomocy Społecznej w Żydowie i Cetuniu w jest niezasadne. Wobec 

powyższego wnosi o zmianę rocznego planu pracy i kontroli Komisji 

Rewizyjnej na 2020 r. w zakresie kwartału II i IV 2020 r. poprzez 
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wykreślenie z planu dwóch kontroli i podjęcie w tym zakresie stosownej 

uchwały na kolejnej sesji.  

32. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady 

zakończył obrady słowami: „Zamykam obrady XX sesji Rady Powiatu  

w Koszalinie”. Na tym obrady zakończono. Obrady XX sesji Rady Powiatu 

w Koszalinie zakończono o godz. 1210.                                                                                                    

                                                                              Przewodniczył: 

Przewodniczący Rady 

                                                                       Zbigniew Tomasz Grabarek 
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